
Sgt Shawn King, CD2

After over 32 years of loyal and dedicated service to the Canadian Armed Forces (CAF) and The Corps of Electrical and Mechanical 

Engineers (RCEME), Sgt King will retire on 2 October 2023.

Sgt King enlisted in March 1991 at the age of 27 in Kingston, ON. After completing basic training in Cornwallis and his QL3 in Borden, 

Shawn found himself posted to 2 Svc Bn, Maint Coy, V&R platoon in Feb 1992. After a few exercises and a road move to help RCR`s move 

from London to Petawawa, he went on to complete his QL4 course in Borden. In 1996, he began training to go on one of several oversea tours, 

this one being Op Alliance in Bosnia. Shortly after returning to Canada, Cpl King was posted to 1 RCR in July 1997 where he got to 

experience CFB Wainwright and managed to score three more oversea tours: Op Palladium (Bosnia), Op Kinetic (Kosovo) and back to Bosnia 

again on Op Palladium (RCD Battle group).

After spending 7 years with 1 RCR, MCpl King left with a promotion back to 2 Svc Bn where he taught Battlefield Recovery in preparation 

for Afghanistan. From there he left for Task force Afghanistan Roto 2 from 2006 to 2007. Upon his return to Canada MCpl King was posted to 

Base Maint CFB Kingston where he experienced CFB Meaford for a couple of TAV`s. After coming back from ROTO 9 Afghanistan (tour 

number 6) MCpl King was posted to CFJSR to experience the signals world where he was promoted to his current rank of Sgt and then guess 

what back to 2 Svc Bn where Sgt King worked in Tech services, CTI and V&R platoon. Sgt King accepted the chance to leave H112 in 2022 

to go to CSS Trg Coy as admin Sgt and MP&L Sgt where he remains until his retires on 2 October 23.

RCEME GEMRC

Sgt King will be moving back to his farm in Balderson and plans to spend more time with his family and friends. He plans to do all the little jobs on his farm that 

have been put aside due to being away all week as well as fishing, ATVing, gardening, tinkering in the garage and ultimately enjoying his retirement.

His Departure with Dignity (DWD) will be at Kelsey’s in Petawawa on 21 September at noon. For all messages, stories to be shared, or more information please 

contact WO Mitchell at James.Mitchell4@forces.gc.ca.
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Sgt Shawn King, CD2

Après plus de 32 ans de loyaux et dévoués services aux Forces armées canadiennes (FAC) et au Corps du génie électrique et mécanique (GEMRC),

le sgt King prend sa retraite le 2 octobre 2023.

Le sgt King s'est enrôlé en mars 1991 à l'âge de 27 ans à Kingston, ON. Après avoir terminé l'entraînement de base à Cornwallis et son NQ3 à

Borden, Shawn s'est retrouvé affecté au 2 Bon Svc, Maint Coy, peloton V&R en février 1992. Après quelques exercices et un déplacement routier

pour aider le RCR à déménager de London à Petawawa, il a ensuite complété son cours NQ4 à Borden. En 1996, il a commencé à s'entraîner pour

participer à l'une des nombreuses tournées outre-mer, celle-ci étant l'Op Alliance en Bosnie. Peu de temps après son retour au Canada, le Cpl King a

été affecté au 1 RCR en juillet 1997 où il a fait l'expérience de la BFC Wainwright et a réussi à marquer trois autres tournées outre-mer : l'Op

Palladium (Bosnie), l'Op Kinetic (Kosovo) et de retour en Bosnie lors de l'Op Palladium (groupement tactique du RCD).

Après avoir passé 7 ans au sein du 1 RCR, le cplc King est reparti avec une promotion au 2 Bon Svc où il a enseigné la récupération sur le champ de

bataille en préparation pour l'Afghanistan. De là, il est parti pour la Force opérationnelle Afghanistan Roto 2 de 2006 à 2007. À son retour au

Canada, le cplc King a été affecté à la Base Maint BFC Kingston où il a fait l'expérience de la BFC Meaford pendant quelques VTA. Après être

revenu de la ROTO 9 Afghanistan (tour numéro 6), le Cplc King a été affecté au CFJSR pour faire l'expérience du monde des transmissions où il a

été promu à son grade actuel de Sgt, puis devinez quoi de retour au 2 Bon Svc où le Sgt King a travaillé dans les services techniques, Peloton CTI et

V&R. Le Sgt King a accepté la chance de quitter H112 en 2022 pour aller à CSS Trg Coy en tant qu'admin Sgt et MP&L Sgt où il restera jusqu'à sa

retraite le 2 octobre 2023.

RCEME GEMRC

Le Sgt King retournera à sa ferme à Balderson et prévoit passer plus de temps avec sa famille et ses amis. Il prévoit de faire tous les petits travaux sur sa ferme qui ont

été mis de côté en raison de son absence toute la semaine ainsi que la pêche, le VTT, le jardinage, le bricolage dans le garage et finalement profiter de sa retraite.

Une cérémonie de départ avec dignité (DDD) aura lieu le 21 septembre 2023 à 12h00 à Petawawa. Veuillez envoyer histoires et messages à l’adjum Mitchell à 

James.Mitchell4@forces.gc.ca.
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